



Spolek přátel ETF
ASSOCIATION OF FRIENDS OF THE PTF
Černá 9, P.O. Box 529, CZ – 11555 Praha 1
Tel.: (420-2) 21988-211 FAX: (420-2) 21988-215
email: spolek@spoleketf.org



Praha, jún 2018

Drahí priatelia,

Sme veľmi radi, že Vás môžeme pozvať na každoročné stretnutie Spolku přátel ETF UK, ktoré sa uskutoční v Prahe 9. – 11. novembra 2018. Témou tohtoročného stretnutia je:

Od nacionalizmu a sekularizácie ku enviromentálnej deštrukcii. Severočeská krajina ako prezentácia stredoeurópskych moderných dejín.

Neexistuje žiadny iný región v Českej republike - a pravdepodobne v strednej Európe - kde sú dôsledky dejín 20. a 21. storočia viditeľné tak ako v severných Čechách. Nacionalizmus, komunizmus a divoký kapitalizmus zanechali hlboké stopy v prírodnom aj sociálnom prostredí regiónu. Hlavnou aktivitou počas nášho stretnutia bude exkurzia do mesta Most.

Ubytovanie je zabezpečené na internáte Karlovej univerzity (účastníci, ktorí potrebujú ubytovanie budú informovaní o adrese internátu neskôr). Náklady na ubytovanie, vrátane raňajok sa pohybujú od 500 do 600 CZK/noc a Spolek přátel prispeje 50%.

O Vašej účasti nás prosím informujte do 10. októbra 2018 buď elektronicky na adresu: intl@etf.cuni.cz alebo na poštovú adresu:

Spolek přátel ETF, P.O.BOX 529

Černá 9,

CZ-115 55 Praha 1

Prosím použite prihlasovací formulár.

Pre viac informácií o aktivitách Spolku (v angličtine, nemčine a češtine) pozrite webovú stránku <http://spoleketf.org>. Okolo 31. októbra tam nájdete aj kompletný program novembrového stretnutia.

Chceli by sme tiež pripomenúť tým, ktorí sú členmi nášho združenia, aby ste nezabudli zaplatiť svoj členský príspevok (minimum 250 CZK/rok). Bez týchto príspevkov nie sme schopní usporiadať naše výročné konferencie. V prípade, že sa zúčastníte tohtoročnej konferencie, môžete zaplatiť svoj členský príspevok v hotovosti v Prahe.

Naše bankové účty:

- Czech Republic – Spolek přátel ETF; no. 2720961001/5500 – Raiffeisenbank, a.s.

IBAN: CZ10 5500 0000 0027 209 61001 / BIC RZBCCZPP

- Germany – formálny vlastník účtu: Michael Hoffmann, číslo účtu.: (IBAN

DE58701100883052755066, BIC PBNKDEFFXXX Postbank SPAR)

S priateľským pozdravom,

Peter Morée (predsedníctvo) and Michael Hoffmann (podpredsedníctvo)



SPOLEK PŘÁTEL ETF
ASSOCIATION OF FRIENDS OF THE PTF
Černá 9, P.O. Box 529, CZ – 11555 Praha 1
Tel.: (420-2) 21988-2111 FAX: (420-2) 21988-215
email: spolek@spoleketf.org



Prague, June 2018

Dear friends,

We are happy to invite you to the annual meeting of the Association of Friends of the Protestant Theological Faculty of Charles University, which will take place in Prague on **November 9-11, 2018**. The theme of our meeting will be

From Nationalism, Secularization to Environmental Destruction

North Bohemia as showcase of Central European Modern History

There is no other region in the Czech Republic – and probably in Central Europe – where the consequences of the history of the 20th and 21st century are as visible as in North Bohemia. Nationalism, communism and wild capitalism left deep traces in the natural and social landscape of the region. The main activity during our meeting will be an excursion to the city of Most.

We have reserved **accommodation** in the Charles University student dormitory (the participants who need the accommodation will be informed about the address of the dormitory later). The accommodation costs, including breakfast, range between 500 and 600 CZK per night. The Association will contribute toward 50% of this cost.

We kindly ask you to inform us about your participation before **October 10th, 2018** either electronically at intl@etf.cuni.cz or via postal mail at:

Spolek přátel ETF, P.O. BOX 529
Černá 9,
CZ-115 55 Praha 1

Please, use the enclosed registration form.

For more information on the activities of the Association (in English, German and Czech) see the website <http://spoleketf.org>. Around October 31st you will also find the program of the November meeting on our site.

We would also like to remind those of you who are members of our association not to forget to pay your membership fee (minimum 250 CZK per year or equivalent). If not for these contributions, we would not be able to organize our annual conferences. In case you participate at this year's meeting, you can pay your membership fee in cash in Prague.

Our bank accounts:

- Czech Republic – Spolek přátel ETF; no. 2720961001/5500 – Raiffeisenbank, a.s.
IBAN: CZ10 5500 0000 0027 209 61001 / BIC RZBCCZPP

- Germany – formal owner of the account: Michael Hoffmann, account no. (IBAN
DE58701100883052755066, BIC PBNKDEFFXXX Postbank SPAR)

Kindest regards,


Peter Morée (chair) and Michael Hoffmann (vice-chair)



SPOLEK PŘÁTEL ETF
ASSOCIATION OF FRIENDS OF THE PTF

Černá 9, P.O. Box 529, CZ – 11555 Praha 1
Tel.: (420-2) 21988-211 FAX: (420-2) 21988-215
email: spolek@spoleketf.org



 Prag, Juni 2018

Liebe Freunde,

wir freuen uns, dich zum jährlichen Treffen des Spolek, des Vereins der Freunde der Evangelisch-Theologischen Fakultät der Karls-Universität, einzuladen, das vom **9.-11. November 2018** in Prag stattfindet. Das Thema ist diese Jahr:

Von Nationalismus über Säkularisierung zu Umweltzerstörung

Nordböhmen als ein Schaufenster der modernen mitteleuropäischen Geschichte.

Es gibt in der Tschechischen Republik – und wahrscheinlich sogar in Mitteleuropa – keine Region, in der die Konsequenzen der Geschichte des 20. und 21. Jahrhunderts so sichtbar sind, wie in Nordböhmen.

Nationalismus, Kommunismus und Wildwestkapitalismus haben tiefe Spuren in der natürlichen und sozialen Landschaft der Region hinterlassen. Die wichtigste Aktivität wird eine Exkursion in die Region um die Stadt Most sein.

Wir haben **Übernachtungen** in einem Studentenwohnheim der Karls-Universität organisiert. (Die Adresse des Wohnheims, wird denen die Übernachtung benötigen später zugeschickt.) Die Übernachtung mit Frühstück wird zwischen 500 und 600 CZK pro Nacht kosten, von denen der Spolek 50% übernehmen kann.

Wir bitten dich, uns bis zum 10. Oktober 2018 über deine Teilnahme zu informieren. Dies ist mit dem beigelegten Anmeldeformular sowohl elektronisch an intl@etf.cuni.cz als auch postalisch möglich an:

Spolek přátel ETF, P.O. BOX 529
Černá 9,
CZ-115 55 Praha 1

Für mehr Information über die Aktivitäten des Spolek (auf Deutsch, Englisch und Tschechisch/Slovakisch) sieh bitte auf die Homepage www.spoleketf.org. Um den 31. Oktober werden wir dort auch das Programm des Novembertreffens veröffentlichen.

Wir wollen die von euch, die Mitglieder des Spolek sind oder werden wollen daran erinnern ihren Mitgliedsbeitrag (wenigstens CZK 250) zu bezahlen. Ohne diese Unterstützung wäre es uns nicht möglich, die jährlichen Konferenzen zu organisieren. Wenn du dieses Jahr am Treffen teilnimmst, kannst du natürlich auch in bar in Prag bezahlen. Ansonsten bitten wir dich den Betrag auf eines unserer Konten zu überweisen:

- Czech Republic – Spolek přátel ETF; no. 2720961001/5500 – Raiffeisenbank, a.s.

IBAN: CZ10 5500 0000 0027 209 61001 / BIC RZBCCZPP

- Germany – formal owner of the account: Michael Hoffmann, account no. 30 52 755 066, Blz 701 100 88
Postbank SPAR Muenchen

Liebe Grüße

Peter Morée (Präsident) and Michael Hoffmann (Vize-Präsident)